
Acta	  :	  AJ03-‐2015 

Lloc	  :	  Escola	  Taula	  Rodona 

Data	  :	  26	  de	  març	  del	  2015 

Inici	  de	  la	  Junta	  :	  21:30	  

Assistents:	  Yolanda	  Villafaina,	  Ricard	  Codinach,	  Narcís	  Noguera,	  Ramon	  Corominas,	  Beatriz	  
Sánchez,	  TaJana,	  David	  Pros,	  Rosa,	  Montse	  .	  	  

Ordre	  del	  dia:	  

1. Pansa	  de	  mal	  de	  panxa	  al	  Menjador	  

2. Fira	  d’enJtats	  

3. Comissió	  Menjador.	  Detall	  dels	  romanents	  e	  inversió	  en	  mobiliari	  

4. Comissió	  Pedagogica	  

5. Fiscalitat	  a	  l’AMPA	  

6. Exposició	  diferents	  problemes	  de	  l’AMPA	  com	  a	  societat.	  

7. Comissió	  Casals	  

1. Pansa	  de	  panxa	  al	  Menjaodr	  

Es	  tracta	  en	  primer	  lloc	  el	  tema	  de	  l'accés	  de	  panxa	  i	  la	  reacció	  de	  protocol	  que	  s'ha	  acJvat	  per	  
part	  del	  col·∙legi	  així	  com	  la	  ràpida	  informació	  oferta.	  Es	  descarta	  gairebé	  al	  100%	  la	  possibilitat	  
que	  sigui	  per	  menjar	  en	  mal	  estat,	  però,	  es	  realitzaran	  una	  seríe	  d'analisis,	  tant	  del	  menjar	  com	  
de	  la	  femta	  dels	  nens	  afectats	  per	  descartar	  aquesta	  possibilitat	  

2. Fira	  d’En@tats	  

En	  el	  segon	  punt	  s'aborda	  el	  tema	  de	  la	  fira	  d'enJtats	  que	  Jndrà	  lloc	  el	  proper	  18/04/2015	  de	  
11:00	  a	  18:00	  hores	  al	  Parc	  de	  les	  Morisques.	  	  

Yolanda	  exposa	  la	  possibilitat	  de	  realitzar	  màscares	  de	  Carnestoltes	  amb	  oueres	  i	  accessoris.	  Es	  
reprèn	  la	  proposta	  de	  fer	  xapes	  amb	  la	  màquina	  que	  es	  va	  usar	  en	  una	  Festa	  escolar.	  	  

Finalment	  s'accepta	  aquesta	  proposta.	  TaJana	  esbrinarà	  el	  preu	  i	  ho	  traspassarà	  a	  la	  comissió	  
de	  festes.	  Ricard	  s'encarregarà	  de	  les	  fotocòpies	  perquè	  els	  nens	  pinJn.	  	  

David,	  Ricard	  i	  Núria	  seran	  els	  voluntaris	  fixos	  i	  la	  resta	  col·∙laboraran	  en	  la	  mesura	  de	  les	  seves	  
possibilitats	  com	  a	  suport	  o	  relleu	  en	  diferents	  torns.	  

3. Comissió	  Menjador	  

S'exposa	   en	   aquest	   punt	   la	   previsió	   escrita	   del	   romanent	   de	   l'IVA	   a	   favor	   de	   l'AMPA,	   que	  
ascendirà,	  a	  final	  d'aquest	  exercici	  a	  5.953,50	  €.	  Del	  romanent	  del	  0,05	  €	  del	  preu	  del	  menú	  són	  
3.112,63	  €.	  Aquest	   import	  és	  una	  previsió	   ja	  que	  el	  nombre	  de	  nens	   inscrits	  al	  menjador	  pot	  
variar.	  



 
 
Tal	  com	  es	  va	  acordar	  en	  reunió	  anterior,	  hauríem	  d'establir	  un	  Projecte	  definit	  de	  millores	  a	  
l'Escola	  i	  la	  inversió	  en	  el	  menjador	  d'aquests	  diners.	  

Rosa	  explica	  que,	   l'exercici	  que	  ve,	  no	  Jndrem	  el	   romanent	  de	  0,05	  €	   ja	  que	  el	  departament	  
s'està	  fixant	  molt	  en	  el	  preu	  màxim	  de	  6,20	  €.	  

Finalment	  s'aprova	  renovar	  dos	  anys	  el	  servei	  del	  menjador	  amb	  ISS.	  

Respecte	   ales	   taules	   de	   menjador,	   l'Empresa	   emetrà	   dues	   factures,	   un	   a	   nom	   de	   l'Ampa	  
corresponent	   al	   20%	   (2.852,20	   €)	   i	   la	   resta	   a	   nom	   de	   l'Ajuntament	   qui	   serà	   el	   que	   aboni	  
directament	  aquesta	  factura.	  Un	  cop	  realitzada	  nostra	  transferència,	  en	  cinc	  setmanes	  estaran	  
a	  punt	  les	  taules.	  

Les	   taules	   i	   cadires	   que	   pertanyen	   a	   l'AMPA	   i	   s'estan	   fent	   servir	   al	  menjador,	   se	   cedeixen	   a	  
l'Ajuntament.	  

Es	  rasa	  de	  manera	  definiJva	  l'ingrés	  rebut	  per	  part	  de	  l'ISS	  dels	  pares	  per	   la	  diferència	  de	  les	  
extraescolars.	  Malgrat	   que	   no	   s'ha	   rebut	   cartes,	   es	   comprova	   	   través	   de	   David	   que	   si	   es	   va	  
realitzar	  aquest	  ingrés.	  

4. Comissió	  pedagogica	  

La	  comissió	  pedagogica	  explica	  que	  s'han	  posat	  en	  contacte	  amb	  ells	  per	  part	  de	  la	  Generalitat	  
a	  raó	  del	  programa	  Créixer	  en	  Família.	  S'han	  de	  realitzar	  les	  acJvitats	  abans	  que	  acabi	  el	  curs	  i	  
tenir,	   20	   inscripcions	   mínim.	   Estan	   tractant	   de	   quadrar	   el	   calendari	   per	   poder	   ubicar	   dins	  
d'aquest	  període.	  

5. Fiscalitat	  a	  l’AMPA	  

Ramón	   explica	   breument	   el	   tema	   de	   la	   xerrada	   fiscal	   i	   l'obligació	   de	   les	   Ampas	   de	   tenir	   un	  
control	   comptable	   per	   presentar	   la	   declaració	   de	   l'347	   i	   l'Impost	   de	   Societats.	   Es	   debat	  
breument	  el	  tema	  sobre	  la	  necessitat	  d'un	  gestor,	  sense	  arribar	  a	  determinar	  aquest	  punt	  

6. Problema@cas	  de	  l’AMPA	  

Yoli	   exposa	  el	   tema	  del	   vídeo,	   l'èxit	  que	  aquest	  ha	  Jngut	  en	   la	  web	   i	   com	  podríem	  aprofitar	  
aquesta	  "esJrada	  mediàJc".	  Proposa	  fer	  un	  vídeo	  dels	  membres	  de	   	   l'Ampa	  explicant	  que	  fa	  
cada	  comissió	  i	  els	  problemes	  que	  tenen,	  així	  com	  la	  necessitat	  que,	  en	  cada	  comissió,	  hi	  hagi	  
un	  mínim	  de	  dues	  persones.	  

Encara	   que	   tots	   hi	   estem	   d'acord	   en	   la	   necessitat	   de	   renovar	   l'AMPA	   i	   incorporar	   nous	  
membres,	  es	  debaten	  diferents	  propostes	  sobre	  la	  manera	  de	  fer-‐ho.  
Una	   proposta	   interessant	   seria	   fer	   una	   inauguració	   del	   menjador.	   La	   idea	   seria,	   a	   més	   de	  
comparJr	   l'assoliment	   dels	   papes	   de	   l'AMPA	   i	   la	   recompensa	   als	   esforços,	   presentar	   un	  
projecte	  sòlid	  d'objecJus	  que	  reclam	  i	  que	  expressi	  de	  forma	  clara	  les	  necessitats	  per	  assolir-‐
los.	  

D'altra	   banda,	   i	   de	   cara	   al	   proper	   curs,	   es	   podria	   fer	   una	   festa	   de	   "benvinguda"	   als	   pares	   i	  
alumnes	   de	   P3,	   organitzada	   per	   l'AMPA	   per	   facilitar	   que	   s'apropin	   i	   coneguin	   no	   només	   el	  
funcionament	   del	   col·∙legi	   sinó	   de	   l'AMPA	   i	   tot	   el	   que	   comporta	   no	   només	   pertànyer	   sinó	  
implicar-‐se	  en	  les	  acJvitats.	  Es	  debat	  incloure	  P4	  i	  P5	  en	  aquesta	  festa.	  

 
 
S'acorda	   fer	   coincidir	   l'Assemblea	   General	   amb	   la	   inauguració	   del	   menjador	   i	   exposar	   no	  
només	  l'estat	  final	  de	  l'exercici	  sinó	  els	  projectes	  per	  al	  nou	  curs.	  

D'altra	   banda,	   queda	   clar	   que	   hauríem	   de	   ser	   un	   AMPA	   més	   dinàmica	   i	   unida,	   que	   entre	  
nosaltres	  com	  AMPA	  ha	  determinades	  mancances	  que	  hauríem	  de	  treballar	  i	  millorar.	  



El	  següent	  problema	  que	  exposa	  la	  presidenta	  és	  el	  tema	  dels	  rebuts	  impagats. 
Proposa	  l'opció	  de	  pagar	  en	  efecJu	  aquests	  rebuts	  quan	  es	  formalitzen	  les	  acJvitats	  escolars,	  ja	  
que,	  a	  més	  de	  les	  despeses	  bancaries	  que	  generen	  tots	  aquests	  impagats,	  mai	  vam	  acabar	  de	  
complir	  les	  càrregues	  econòmiques	  que	  suposa	  no	  ser	  soci.	  

Es	  debat	  el	   tema	  sobre	   la	   complicació	  del	  pagament	  en	  efecJu	   i	   el	   seguiment	  dels	   impagats	  
que	  genera	  molta	  feina.	  

Finalment	  s'acorda	  que	  girarem	  els	  rebuts	  al	  setembre,	   l'equip	  de	  tresoreria	  s'encarregarà	  de	  
realitzar	  el	  seguiment	  � reclamar	  d'una	  manera	  més	  impersonal	  i	  formal.	  

Al	   juny	  se'ls	  enviarà	  a	  tots	  els	  pares	  un	  recordatori	  sobre	  els	  beneficis	  de	  pertànyer	  a	   l'AMPA	  
com	   a	   soci	   i	   les	   conseqüències	   de	   l'impagament.	   En	   tenir	   el	   seguiment	   més	   controlat,	   la	  
conseqüència	  serà	  efecJva.	  

Breument,	  Yoli	  explica	  la	  problemàJca	  de	  la	  monitora	  que	  es	  va	  exposar	  en	  anterior	  junta,	  que	  
actualment	  es	  troba	  de	  baixa	  i	  que	  ISS	  ja	  té	  en	  ferm	  l'acomiadament	  pactat	  de	  la	  mateixa.	  

7. Comissió	  Casas	  

La	  comissió	  de	  Casals	  explica	  que,	  aquest	  any,	  el	  Lola	  Jndrà	  el	  Casal	  d'Ingles,	  l'Onze	  de	  fer	  el	  de	  
Esmar,	  Puri	  a	  través	  de	  la	  seva	  pròpia	  empresa	  i	  el	  Taula	  a	  l'agost	  ho	  farà	  amb	  Abac.	  

 
Cap	  al	  final	  	  d'abril	  realitzaran	  una	  reunió	  general	  per	  tancar	  dates.	  

 
Malgrat	  haver	  debatut	  en	  reiterades	  ocasions	  els	  beneficis	   i	  /	  o	   inconvenients	  de	  realitzar	   les	  
Ludoteques	   i	   Casals	   juntament	   amb	   la	   resta	   de	   col·∙legis	   del	   poble,	   Narcís	   exposa	   el	   seu	  
desacord	   ja	   que	   considera	   que	   aquesta	   opció	   perjudica	   el	   Taula	   que	   podria	   oferir	   per	  
infraestructura	   altres	   ofertes	   millors	   sense	   estar	   condicionat	   a	   complir	   torns	   rotaJus	   ni	  
comparJr	  les	  ofertes.	  

 
S'acorda	  per	  majoria	  que,	  enguany,	  complirem	  amb	  el	  compromís	  establert	  amb	  els	  altres	  coles	  
així	  com	  el	  torn	  d'oferir	  Casal	  a	  l'agost,	  però	  que	  el	  Taula	  Rodona,	  a	  parJr	  d'ara,	  oferirà	  el	  seu	  
propi	  Casal	  i	  es	  desvincula	  d'aquesta	  col·∙laboració	  entre	  Ampes.	  


